
  
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

     
 

 
 

 

 

Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 
 

 

 Συμπληρώνω με  ή  και μετά ξαναγράφω. 

 

ο  στρατιώτ__ς                  __________________  

το καπάκ__                        __________________ 

η  πρότασ__                       __________________ 

το νησ__                            __________________ 

ο  ιππότ__ς                      __________________ 

η  κόρ__                            __________________  

το καλαμάρ__                     __________________ 

το παλικάρ__                     __________________ 

ο Τάκ__ς                           __________________ 

η  Κικ__                             __________________ 

ONOMA: ________________________ 
 

Θυμάμαι: 
Οι λέξεις που έχουν μπροστά 

άρθρο ο και η στο τέλος έχουν 

το με 2 μπαστουνάκια.  

Οι λέξεις που έχουν μπροστά 

άρθρο το στο τέλος έχουν  με 

ένα μπαστουνάκι. 
 

Για να ξέρω αν θα βάλω 

ή αν θα βάλω  στο τέλος 

της λέξης προσέχω το 

άρθρο 

(ο, η, το) που είναι 

μπροστά της. 
 

 
 Παράδειγμα: 

ο   ιππότης 

η   κόρη 

το  παπί 


